



捐款表格 Donation Form (TSAWEB/R0054)

我樂意一次過捐款，與救世軍攜手向有需要的社群提供適切的幫助。

I would like to contribute a one-off donation to help The Salvation Army assist the people with the most need.

HK\$500

HK\$200

HK\$100

HK\$ _____

請儘量以英文填寫 Please write in BLOCK letters

姓名 Name: _____ (先生 Mr. / 女士 Ms.)
姓氏 Surname 名字 Given Name

地址 Address: _____

電話 Tel: _____ 電郵 Email: _____ 捐款者編號 Donor No.: _____

你的個人資料絕對保密，只供救世軍作處理捐款及簽發收據之用。為了與你保持聯繫，你的聯絡方法(包括姓名、電話、電郵及郵寄地址)亦作通訊、募捐或收集意見之用。
Your personal data collected will be kept strictly confidential for processing donation and issuing receipts. To keep you connected with us, your contact information (name, telephone number, email and address) will be used for our communications, fundraising and conducting surveys.

請以「✓」表示：本人 同意 / 不同意 接收救世軍有關的資訊。
Please mark “✓” in one of the boxes: I agree to / disagree to receive communications from the Army.

- 劃線支票** (抬頭「救世軍」，並連同本表格寄回。)
By Cheque (Please make cheque payable to “The Salvation Army” and send us with this completed form for a donation receipt.)

支票號碼 Cheque No. _____ 銀行名稱 Bank Name: _____

- 信用卡** (請傳真本表格至 (852)2783 0363。)
By Credit Card (Please fax this completed form to (852)2783 0363.)
 VISA MasterCard

持卡人姓名 Cardholder's Name: _____

信用卡號碼 Card No.: _____

有效期至 Expiry Date: _____ 月 Month _____ 年 Year

持卡人簽署 Cardholder's Signature: _____

X

- 銀行直接存款** (請將存款收條正本連同本表格寄回以便發出捐款收據。)
By Direct Debit (Please return the bank-in slip with this completed form for a donation receipt.)

- | | | |
|--------------------------------|---------------------------------|---------------------------|
| <input type="radio"/> 香港上海匯豐銀行 | Hong Kong Bank | 143-2-013116 |
| <input type="radio"/> 東亞銀行 | The Bank of East Asia | 515-10-50541-3 |
| <input type="radio"/> 中國銀行(香港) | Bank of China(Hong Kong) | 012-878-1-061887-6 |
| <input type="radio"/> 恒生銀行 | Hang Seng Bank | 385-094180-001 |

- 7-ELEVEN.** (接受港幣100至5,000元的現金捐款，請將收條連同表格交回。)
(Accept cash donation for any amount of HK\$100 to HK\$5,000. Please return the receipt with this completed form.)

備註： 捐款HK\$100或以上將獲發正式收據以申請扣減稅項。
Remarks: Donations of HK\$100 or above are tax-deductible with official receipts.

救世軍拓展部捐助服務組 Donor Services Team, Development Department, The Salvation Army
地址：香港九龍油麻地永星里十一號六樓 Address: 6/F., 11 Wing Sing Lane, Yaumatei, Kowloon, Hong Kong
電話 Tel: (852)2783 2323 傳真 Fax: (852)2783 0363 電郵 E-mail: ds@hkm.salvationarmy.org